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Abstract (en)
A two- or three-piece container, especially made of sheet metal, is provided, in which two parts (1, 10) can be connected fixedly and tightly to one
another along a seam region (16) directly after the container has been filled. In this case, the sheet metal edge regions forming the seam region rest
on conical surfaces (7, 14) relative to the container axis (15). At least one of these surfaces bears an adhesive and sealant which is essentially dry
at ambient temperature but can be reactivated by corresponding treatment. <IMAGE>

Abstract (de)
Es ist ein zwei- oder dreiteiliger Behälter, insb. aus Blech, vorgesehen, bei dem zwei Teile (1, 10) unmittelbar nach Füllen des Behälters fest und
dicht miteinander entlang eines Nahtbereiches (16) verbindbar sind. Die den Nahtbereich bildenden Blechrandbereiche liegen dabei auf zur
Behälterachse (15) konischen Flächen (7, 14). Wenigstens eine dieser Flächen trägt einen bei Umgebungstempertur im wesentlichen trockenen,
aber durch entsprechende Behandlung reaktivierbaren Kleb- und Dichtstoff.
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